
Referat FAU-møte 
Bryne skule, 16.januar 2023 
 
Tid: Mandag 16.januar 2023, kl 20.00-21.00 
 
Sted: Møterom skolen 

 
Tilstede: Marit Åse Lothe, Lina Bryne Larsen, Iren Førland, Stig Jespersen, Sigve 
Berland, Toril Øgreid, Tore Lunde 
 
Forfall: Fredrik Undheim 
 
 
 
01/23 Foreldremøte 2023 
Tore sa litt om hva foreldremøte kan handle om. FAU-arrangerer.  
 
Hva: Digitale plattformer og alder, gi verktøy. Hva syns vi som foreldre er klokt ifht. 
Barnevakten?  Time kommune – Ungdomsteamet avslutning på dette? Skolen si noe 
om deres arbeid ifht begrensninger og tekniske ting ifht at ipaden skal være et 
skoleverktøy ikke et sosialtverktøy. 
 
Barnevakten: Fysisk foredrag. Lina 
 
Ungdomsteamet: Iren tar kontakt. 
 
Skolen: Tore finner en representant. 15 min 
 
Barna på dagen – barnevakten? 
 
Budsjett: Tentativt 20.000 kr. Skal det deles? Stig sjekker regnskapet for 2019. 
Fredrik må si noe om hva han husker og om hva som er blitt gjort tidligere. 
 
To møter: 1.-3.trinn og 4.-7.trinn 
 
Politiet: Gustav Grastveit??  
 
Vi sjekker våre oppgaver og lander dette neste møte 6.februar. 

 
02/22 Elevkvelder 2023 
 
Sette nye datoer? Få ut informasjon 
 
10.februar – Lina, Toril, Stig, Sigve, Fredrik, Iren 
1.-2.trinn 17.00-18.30 , 5.-6.trinn 19.00-20.30 
10.mars – Toril, Sigve, Stig, Lina, Marit, Fredrik 
3.-4.trinn 17.00 – 18.30 og 7.trinn pluss Hognestad og Rosseland 19.00-20.30 
 



Iren finner invitasjonen, snakker med Fredrik. Iren lager felles invitasjon og sender til 
Gunn Rita slik at hun kan legge ut på hjemmesiden. Sender så ut til FAU som så 
sender til sine klassekontakter. 
 
Trenger å få på plass kontaktliste på klassekontakter.  
 
Sigve ordner drikke og diskokule 
Marit fikser kontantkassen 
 
50kr max i mynter. 
 
Tar en fot i bakken på møtet 6.februar og gjør siste rest. 
 
03/23 Info frå rektor – med fokus på oppdateringer angående 
personalsituasjonen. 
 
Tore sier at personalsituasjonen er nå stabil. Heidi er sykemeldt ut denne uken, men 
det er uavklart om hun er tilbake da. 
 
Bjørnson har nå gått inn i operativ fase. De er i gang med mange tiltak for å sette 
skuta på rett kjøl. Ryddesjau hvor oppgaver er fordelt, og det systematiske 
ryddearbeidet er i gang. 
 
Vi har for mange midlertidige stillinger. Er i bevegelse og jobber på for å komme 
nærmere i mål. De jobber godt og Tore opplever at de er på rett vei. 
 
Tore rapporterer til skolesjefen. Det er litt etterslep som følge av situasjonen, men 
oppi kaos så er Tore personlig fornøyd med hvor situasjonen er på rett vei. 
 
Det er mye belastning for Tore, men alle setter frem sin beste fot og lener seg på 
hverandre. Skolen har valgt å betale litt overtid og sørge for at de er i beveglese, om 
dog ikke i mål. Men Tore opplever at alle bidrar og at det er god støtte i både 
personal og rådhuset. 
 
Fokus: informasjonsflyt og at folk har det bra. Tore opplever at det er en helt annen 
energi nå en for et år siden. Det er tro på progresjonen. God dialog i ansattgruppen. 
 
Det er kommet inn en god ny avdelingsleder som tar gode valg og er effektiv.  
 
Det er brukt mer midler på å dekke opp fravær blant annet. 
 
Tore jobber for å ta avgjørelser og sikre skoledriften og er rektor nå. Det forholder vi 
oss til. Spiller med åpne kort og agendaen er å drive en best mulig skole. 
 
 
04/23 Læreboksituasjonen  
Det er blitt kjøpt inn matte- og norskbøker for hele skolen, utenom 1.klasse og norsk 
2.trinn. Salto i Norsk og Multi i matte. Avdelingsleder er i gang med å undersøke 
budsjett for å få bestilt bøker i engelsk. Håper det kommer noe mer penger fra 
kommunen. Jobber med en 5 års plan for lærebøker. 



Generelle digitale lisenser er ikke kjøpt enda. Det kan komme på sikt. Fysiske bøker 
er blitt prioritert, og vil bli prioritert. 
 
05/23 Skylagring: Heidi skulle sjekke opp om FAU kan få egen mail. Naturlig 
nok er dette ikke på plass. Kan Tore ta tak i det, eller skal vi lage g-mail? 
 
Tore melder om at vi får mailadresse: 
 
Bs-fau@timeskule.no 
 
Vi blir da invitert inn i Teams. En bruker, men private eposter kan inviteres. 
 
Da legges alt inn i dette teamet, og det blir skyen.  
 
Håper det kommer i orden før neste møte. 
 
Går igjennom dette og har opplæring neste møte. Regner med det er på plass før 
det. 
 
06/23 Eventuelt 
Stig sa litt om KFAU. Det ble lagt frem info om at det kommer mer penger fra 
kommunen: 
 
-2.2mill til fysiske læremidler ekstra 
-ATO skal være klar i 2024 på Lye 
-8 ekstra årsverk 
-Digital pedagog på alle skoler 
 
 
Tore.lunde@time.kommune.no 
 
Mvh 
Iren Førland 
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